

Protokoll fört vid sammanträde med
Styrelsen för Övre Svärtinge Vägförening
2019-05-02

Närvarande: Maria Stille, Jan Ryfjord , Niklas Andersson, Bosse Karlsson,
Anna Sparelius, Fredrik Odin samt Lena Byrge Sandin.

§1

Sammanträdet öppnas Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet för öppnat.

§2

Dagordning Dagordning föredrogs och godkändes.

§3

Justeringsman Till justeringsman utsågs Fredrik Odin.

§4

F.g. protokoll Förra protokollet var från årsmötet och togs inte upp på nytt. Se även §7.

§5

Kassarapport Niklas A lämnade kassarapport. Förslag finns att öppna ytterligare ett konto för att få lite ränta på delar av kassabehållningen, då det tidvis finns större summor på kontot. Räntor och villkor kollas upp.

§6

Skrivelser Inga skrivelser har inkommit.

§7

Årsmötet - Hastigheten kan ibland vara alltför hög. Vi försöker att få ut en radarvagn för hastighetsövervakning.
-Angående motion från årsmötet om asfaltering av Svängbackens topp bestämde årsmötet att kostnaden bli för hög gentemot övriga boendens förfrågningar. Vid en asfaltering kommer vi

även att leda vidare regnvatten och kommer då få problem längre ner i backen med vattenavrinningen. Motionen avslås.

- I samband med den höjda årsavgiften togs beslut om att satsa på asfaltering för ca 945 000.

-Utvärdering av årsmötet: vi är nöjda med uppslutningen då fler medlemmar närvarade än tidigare. Vi fick en del kritik att vi gjort mindre bra förberedelser av en inlämnad motion. Styrelsen tar till sig av kritiken och vi vet nu hur vi ska handla till nästa gång. Styrelsen fick även en del tips på förbättringar till nästa årsmöte. Det är positivt med engagerade medlemmar och vi tackar för de tips vi fått om hur vi kan göra vårt arbete tydligare för våra medlemmar.

§8

Arbetsfördelning Styrelsens arbetsfördelning diskuteras.

§9

Övriga frågor

-Vi har vid flertalet tillfällen informerat om att soptunnor, bilar och material inte får ställas långvarigt på den bit som är mellan tomtgräns och vägbana. Vi kommer att lappa de soptunnor som är placerade där.

-Delar av styrelsen har varit på REV-kurs. Vi delger övriga.

-Bussen trafikerar vid ett flertal tillfällen Björkbacken istället för att åka Kraft- och Övre vägen. Östgötatrafiken kontaktas.

-Inträdesavgift tas from 1 januari ut för de nya fastigheter som blir en del av Ga:8. Summan är en engångsavgift som för närvarande uppgår till 18 000 kr, en kostnad bestämd av Lantmäteriet.

-En brunn är trasig i korsningen Myrvägen/Högbackavägen. Den är kommunens ansvar och felanmäls. Länk finns även på vår hemsida så att Ni som upptäcker skada och fara kan anmäla.

-Niklas har besökt möte hos andra vägföreningar där ett kommunalt övertagande har diskuterats. Det blir för dyrt för medlemmarna när kommun ska ta över och kommer inte att ske.

§10

Nästa möte Nästa styrelsemöte 190618 kl.18.30.

§11

Avslutning Ordförande förklarade mötet för avslutat och tackade för visat intresse.

OBS!!! Styrelsen arbetar för G:a 8´ s medlemmar. Vi tror på god kommunikation och transparens men vi tänker att i ett led att förbättra kvalitén på det arbete vi gör samt lättare kunna gå tillbaka i protokoll för att se vem som ansvarat för vad kommer vi att upprätta två protokoll. Ett arbetsprotokoll för oss i styrelsen och ett offentligt protokoll, precis som innan, för Er medlemmar.

Vid protokollet



Anna Sparelius

Justeras


.....

Maria Stille



Fredrik Odin